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Nieuws uit de Don Boscoschool 

 

Het schooljaar is weeral bijna een maand oud 

(jong). 

We mochten veel nieuwe kleutertjes verwelko-

men en een aantal leerlingen voor het lager.  

Nieuwe leerkrachten waren er ook.  An Talpe is 

onze nieuwe leerkracht lichamelijke opvoeding.  

Evelien Thieren vervangt Nancy Vanhoucke voor 3 lestijden (Nancy is op 

dat moment vrijgesteld voor de zorg in het kleuter).  Hautekiet Missiaen 

is halftijds aangesteld en doet de ontdubbeling van klas 4 (klastitularis : 

Veerle Vandendriessche).  Ook Sylvie Vlaeminck is terug van weggeweest 

en is klastitularis van het 5de ljr B.  Verschuivingen die er gekomen zijn 

n.a.v. het afscheid van Rita Sabbe en Patrick De Rock. 
 

 
 

Kortom onze Don Boscoschool is er weer klaar voor om van onze school 

op de Biest én de Jager een nog betere school te maken en dit in functie 

van alle kinderen.  Wij willen de ouders hierbij danken voor het vertrou-

wen dat zij stellen in onze school. 
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Dé verandering in dit schooljaar is, naast de schilderwerken, de integratie 

van twee digitale schoolborden.   

 

 

De krijtborden in het vijfde leerjaar van meester Dirk en het zesde leer-

jaar van meester Peter zijn er niet meer.  Het gebruik van de technologie 

van digitale schoolborden vergroot de mogelijkheden om te leren en 

maakt leren ook veel leuker.  Het unieke van zo‟n bord is terug te vinden 

in het interactieve karakter en het visualiseren van leerstof.  Veel leerlin-

gen zijn op vandaag visueel ingesteld, hetgeen het resultaat is van de 

constant veranderende maatschappij. 

Het digitale bord kan zowel gebruikt worden voor klassikale lessen als 

voor hulp aan individuele groepjes, als voorbereiding van presentaties, 

discussie of verwerking.  De leerlingen krijgen hierdoor niet alleen de 

leerstof op een aantrekkelijke manier onder de knie, ze leren zichzelf ook 

presenteren en ook dát is een heel belangrijke vaardigheid.  Verder zal de 

waardering door de leerlingen nog groter zijn als zij zelf in staat worden 

geacht het digitale schoolbord te gebruiken. 

 
Eddy Nuyttens 
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Daniel Festjens met de geslaagde weddenschap. 
 

Op vrijdag 10 juli startte Biestenaar Daniel Festjens met zijn Deerlijkse 

kameraad Lucien Vandenbroucke voor een fietstocht richting Friesland. 

De bedoeling was om één dag later op de bestemming te zijn in Koudum 

en 500 km op de fietsteller te hebben.  Een opzet waarin het duo slaag-

de. Het betrof een weddingschap tussen de twee vrienden…  Naarmate 

het interview werd afgenomen werd duidelijk dat ook Daniel‟s vrouw, 

Malvina De Neef, met haar man vele kilometers afhaspelde. 
 

Hoe kwam deze weddingschap tot stand ? 

We doen regelmatig fietstochten naar het buitenland; we liepen ook al de 

kerstcorrida en tussen pot en pint zochten we naar een nieuwe uitdaging. 

500 km is een hele afstand om op één dag te doen en dat was precies de 

uitdaging die we wilden aangaan. 
 

Hoe is alles verlopen ? 

Om 11u zijn we vertrokken; we mochten 

ook niet tè vroeg vertrekken en tè vroeg 

aankomen. We wilden wel de veerboten 

hebben in Nederland vóór middernacht. 

Toen we in Koudum arriveerden – dat 

dorpje hadden we uitgekozen omdat er 

ginder al vrienden op verlof waren geweest 

– hadden we nog maar 420 km en hebben 

dan nog een lus gedaan van 80 km; waar-

van de laatste 40 km in de striemende re-

gen. Op het einde hadden we ook een pro-

bleem want omdat we geen drank meer 

vonden – in Nederland zijn er weinig of 

geen drankautomaten – hebben we het 

moeten redden met 2 bidons. We hebben 7 

uur ‟s nachts moeten fietsen. Ik heb één 

lekke band gehad. 
 

Aan welk gemiddelde hebben jullie deze tocht afgelegd ? 

Toch aan een gemiddelde van 26,3 per uur maar de wind speelde ook in 

ons voordeel. Bij een eerste stopplaats zaten we al één uur voor op het 

voorziene tijdschema. We zijn aangekomen op onze bestemming om 

6u15 op de Vlaamse feestdag, we hadden dan 19 uur aan een stuk ge-

fietst. De meeste pijn had ik aan het zitvlak en dit ondanks een nieuwe 

koersoutfit. We hebben de 4 koppels die tegelijkertijd met een minibus 

waren vertrokken ‟s morgens wakker gemaakt. In het hotel hebben ze 
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meteen een poster uitgehangen die in het dagblad stond en nadat we 

gedoucht hadden hebben we kunnen genieten van een uitgebreid buffet. 
 

Voldoende verlichting was ook een grote vereiste ? 

We waren voorzien van koplampen met Led-verlichting en zagen hierdoor 

15m ver. We fietsten alles op gps. We hadden de route vooraf uitgestip-

peld en meestal ging het doorheen kleine dorpjes. Hierbij deden we ook 

enkele kilometers door een bos op een verharde weg. Wel hadden we ook 

een 2-tal omleidingen door werkzaamheden maar we konden nadien het 

voorziene parcours verder volgen. We zijn vertrokken richting Aalst, na-

dien Dendermonde, Oostmalle en via het Netekanaal ging het richting 

Albertkanaal. We kwamen de grens over in Baarle-Nassau. In Nederland 

reden we ook langs het Ijsselmeer. Eigenlijk hebben we geen grote ste-

den gedaan maar we hebben kunnen genieten van de stilte en het was 

rustig weer. 
 

Hoeveel train je wekelijks ? 

Ik ben aangesloten bij heel wat wielerclubs: de Fusietrappers uit Worte-

gem-Petegem, de Klimop in Anzegem, Hovaca in Mallorca maar dit enkel 

in het voorjaar, de wielerclub uit Elsegem en ook in Ruien. Voor de inter-

nationale uitstappen ben ik aangesloten bij Velotour uit Harelbeke.  

Zo doen we volgend jaar een uitstap naar Santiago. Als ik het op jaarba-

sis bekijk fiets ik toch méér dan 20.000 km. Ter vergelijking, met de auto 

doen we jaarlijks slechts 5.000 km.  Dat komt omdat we niet meer moe-

ten werken, anders lukt dat niet. Vroeger heb ik ook nog veel gelopen, nu 

eigenlijk niet meer. 
 

 Koen Christiaens. 
 
 

 

Nieuws uit de gemeenteraad 

  
1.  In de Stijn Streuvelsstraat worden 17 parkeerplaatsen gecreëerd tus-

sen de rijweg en het fietspad op de oude spoorwegbedding.  Dit zal 

een deel van de parkeerdruk wegnemen in de Stijn Streuvelsstraat. 
      Kostprijs : € 14.000,  de firma Enfinity komt hierin ook tussen voor 

een bedrag van € 6.000.  
 

2.  90 meter riool (diameter 1 m)  wordt vervangen in de Industrielaan 

en er worden extra zijaansluitingen geopend. 
  

Xavier Wyckhuyse 
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 Molenpark zomerfeest       
11 en 12 juli 2009 

 
Naar jaarlijkse gewoonte was het zomerfeest op het Molenpark opnieuw 

een voltreffer.  Op donderdag zette het voltallige bestuur de feesttent op, 

op vrijdag werd de tent volledig ingericht en op zaterdag kwam heel de 

wijk naar de tent tegen 18 u.   Onze equipe jonge en minder jonge gar-

çons werkte heel de avond keihard om iedereen van drank te voorzien. 

Net als de vrouwen in de toog die de drankjes klaarmaakten.  Een grote 

merci hiervoor aan de jeugd en de minder jonge jeugd uit de wijk.    

De roosteraars zorgden naar jaarlijkse traditie voor een perfect verzorgde 

barbecue en eens te meer mochten de organisatoren er overal compli-

menten voor ontvangen.  Naast de anciens mochten we opnieuw enkele 

nieuwe buren ontvangen en tevens was een delegatie Duitsers aanwezig 

die het „sehr toll‟ vonden dat ze bier per meter konden bestellen.  Drie 

uur later zagen ze enkel nog dubbele meters passeren.  DJ Danny Van 

Vliet had welgeteld 3 nummers nodig om de volledige dansvloer vol te 

krijgen. De hele avond was er dikke ambiance in de tent.  De laatste 

ploeg kon de „pekkers‟ rond 5 u in de morgen overtuigen om enkele uren 

naar huis te gaan. 

Op zondag kwamen tegen 10 u de eerste wijkbewoners en sympathisan-

ten al terug de tent binnen voor „La Barceloneta‟.  Alle aanwezigen kon-

den zich te goed doen aan cerveza, Spaanse wijnen, Sangria en daarbij 

schonk het bestuur van het Molenpark iedere aanwezige gratis tapas 

(olijven, Spaanse kaas, zongedroogde tomaten, lookteentjes, chorizo, 

Spaanse hesp) naar believen. Ritmo Latino bracht alle gekende Spaanse 

nummers en werd daarin bijgetreden door onze lokale Spanjaard Gerritos 

Iglesias.  Opnieuw steeg de temperatuur in de tent met 5 graden. Tegen 

16 u liep de tent leeg en kon het bestuur aan de opkuis beginnen.  Twee 

uur daarna werd „in de meulne‟ nog nagekaart over de beste momenten 

van dit lokaal zomerfeest en werd al door iedereen toegezegd om volgend 

jaar opnieuw van de partij te zijn tijdens het tweede weekend van juli.   

Met de opbrengst van dit zomerfeest betaalt het bestuur het schoolgeld 

en -materiaal alsook de winterschoenen  voor 12 weeskinderen uit Bratca 

(Roemenië). Proficiat hiervoor. 

Op www.molenparkfeesten.be kunt u alle foto‟s en info vinden betreffen-

de deze editie. 

Iedereen die er volgend jaar wil bijzijn stipt best nu al 10 en 11 juli aan in 

de agenda.  Het volledige bestuur wenst ook iedere aanwezige te bedan-

ken voor de sympathie, iedere vrijwillige voor het werk en alle sponsors 

voor hun financiële en logistieke bijdrage. 
Xavier Wyckhuyse 

http://www.molenparkfeesten.be/
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 KWB-ers op kamp  
 

Jaja, je hebt het goed gelezen. ‟t Zijn niet alleen 

de chiro of de scouts, de KSA of de KLJ, neen ook 

de mannen van de KWB gaan op kamp, weliswaar 

om de twee jaar. Het aantal ingeschreven deel-

nemers voor deze tweede editie was laag, met 

acht waren ze, maar … ze telden allen voor twee.  

Om 19u00 was het verzamelen geblazen.  Na een korte briefing in ver-

band met het kampreglement trokken ze te voet verder … tot aan de 

tractor. Jawel, „driver‟ Chris stopte ons allen in de container en we reden 

richting Wortegem naar de hoeve van de familie Bert (de hoeve waar we 

het 25-jarig bestaan gevierd hebben van de KWB). Na het opstellen van 

de bivakplaats konden we het avondmaal gebruiken. Ouderdomsdeken 

Jozef (75 jaar) nam de taak op zich het stro te keren waarop we de nacht 

moesten doorbrengen.  

Kok Kurt had 200 gr beleg per persoon voorzien en het bleek achteraf dat 

er geen „schelleke‟ meer over was. Wat doet men op de „boerenbuiten‟ als 

de avond valt ? Kaarten en … ijsjes eten en … frieten eten !!! 

Om zeven uur stipt was Sam er … met de wekkerradio. Er werd koffie 

gezet en de boterkoeken mét rozijnen gingen goed naar binnen. 

Een culturele uitstap naar het dorpsplein van Wortegem met een bezoek 

aan een lokale gelagzaal werd afgerond met een 12 km lange wandeling. 

Het middagmaal, een barbecueworst met broodje en gestoofde ui à la 

Kurt, ging er heel vlot in. Om 13u30 startten de voorbereidingswerken 

voor de avondbarbecue waarop onze echtgenotes uitgenodigd waren.  

Er werd geraspt, geschild, gesneden, gewassen, geproefd en om 18 uur 

stipt kwamen onze eerste genodigden aan. In de late uurtjes hebben we 

de poort van het „stalletje‟ dichtgetrokken. 
Marnix  
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Biestenaars kunnen voortaan weer over het brugje … 
naar het regenboogstadion 

 

Voor aanvang van de thuismatch van 

Zulte-Waregem op 12 september 

stonden nogal wat supporters voor een 

onaangename verrassing : het brugje 

op het einde van de Galop- en Hoefij-

zerstraat – aan de achterkant van het 

Jeugdcentrum – werd door de politie 

om veiligheidsredenen afgesloten.  

 

Op deze manier konden de fans die te 

voet of met de fiets vanuit de Paardenwijk dit brugje nemen hun weg 

naar het Regenboogstadion moeilijker vinden. Ook de richting van de oe-

fenterreinen op de uitbreiding kon niet worden genomen. Enkel het brug-

je aan „Ten Anker‟ werd opengehouden.  

‟t Biesteneirke wou weten of deze maatregelen voor de rest van het sei-

zoen van toepassing blijven.  

Tom De Smet, beleidsmedewerker communicatie van Stad Waregem :  

”Ik heb geïnformeerd bij Gerrit Seynhaeve van de politie en die maatregel 

was enkel van toepassing voor de match tegen Kortrijk. Voor het gros 

van de andere wedstrijden zal het brugje dus gewoon open zijn; maar het 

is natuurlijk niet uitgesloten dat dit toch nog eens zal voorvallen voor een 

of andere topper.” 

Dus de Biestenaars zijn bij deze gewaarschuwd. 
Koen Christiaens 

 
 
 

Help !   Help ! 
 

Enkele Biestenaars die maandelijks ’t Biesteneirke ronddragen in 

hun straat moeten om verschillende redenen afhaken. 
Daarom zoeken we dringend Biestenaars die bereid zijn hun taak 
over te nemen. 

Bereidwilligen kunnen zich melden bij één van de actieve leden of 
via Biesteneirke@boss.be. 

Dank bij voorbaat 
’t Biesteneirke 

  

mailto:Biesteneirke@boss.be
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 De Korenbloem  

 
In wijk De Korenbloem werd de 12e burenbijeenkomst ge-

organiseerd. 

Donderdag werd de feesttent opgebouwd nabij het wijklo-

kaal ‟t Lachend Peird in de Hoefijzerstraat (groenzone 

langs de Gaverbeek). 

Dankzij het werk van de vele vrijwilligers wordt deze bijeenkomst stilaan 

“een traditioneel „blij weerzien‟ na het verlof” !! 

 

Reeds enkele jaren wordt op vrijdagavond een „all-in‟ kinderfuif georgani-

seerd.  Tussen 18u30 en 21u30 konden de allerjongsten „fuiven‟ op de 

tonen van Plop, Mega Mindy en al hun vrienden.  Tijdens de fuif werd het 

wijklokaal ‟t Lachend Peird omgetoverd tot een heus praat- en kaartcafé 

voor de ouders…. Een zeer gezellige bedoening ! 

Op zaterdag werden de kinderen getrakteerd op een professionele clown-

act. Daarna konden ze hun eigen talenten naar bovenhalen tijdens de 

„playback‟-show.  Vanaf 19u was er receptie voor iedereen, gevolgd door 

een gezellige BBQ-dansant. 

Een geslaagde 12e editie van de Korenbloem wijkfeesten. 

Hartelijk dank aan alle medewerkers voor het vele vrijwilligerswerk !! 

  
Bart Kindt  

 
  

Lidy’s tip 
 

Pesto 
 
Een handvol basilicum blaadjes, 50 gr pijnboompitten, 

een teentje look, 50 gr geraspte Parmezaan kaas of 

gruyère, 5 lepels olijfolie, peper en zout. 

 

Doe de basilicum, de pijnboompitten, de look en de 

Parmezaan in een keukenmachine en laat deze draai-

en. Voeg langzaam de olie toe. In een afgesloten potje in de frigo kan dit 

2 tot 3 weken bewaard worden. Mag ingevroren worden. Pesto bij de 

pompoensoep of bij eender andere soep, in de spaghettisaus of lasagne 

maakt het gewoon af. Strooi basilicum op tomaten, eiergerechten, kip, 

kaassaus en in kruidenazijn.  
        Lidy 
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Wie is wie bij ’t Biesteneirke ? 

 
Ik, Jozef Vanden Broucke, woon in de Deerlijkseweg en ben gehuwd 

met Rosa Roose. Samen hebben we drie kinderen die het huis uit zijn. 

Als toenmalig voorzitter van de KWB en kernlid bij ziekenzorg Biest-

Nieuwenhove had ik veel contact met mensen. Veel 

was ik onderweg met de fiets. Een vijftigtal Biesten-

eirkes ronddragen in de Deerlijkseweg en de Indu-

strielaan kon er gerust nog bij want ik was bij het 

ontstaan van ‟t Biesteneirke juist op pensioen. Af en 

toe schreef ik een verslagje van een activiteit (reis, 

voordracht of feest) dat opgenomen werd in het 

krantje. Bij de start van ‟t Biesteneirke werden de 

blaadjes door de medewerkers gevouwen. Ik was 

teller van dienst en bezorgde iedere medewerker zijn 

juiste aantal. Bij mij gebeurde het ronddragen ge-

woonlijk op donderdagavond na de vergadering. Ooit viel een pak Bies-

teneirkes op de rijweg bij het oversteken. Geen tijd restte mij nog om ze 

op te rapen. Een voorbijrijdende auto zorgde ervoor dat alles in het rond 

vloog. Hoe de Biesteneirkes bij de bewoners zijn gekomen zal ik maar 

niet verklappen. 

Het is een persoonlijke wens van mij dat „t Biesteneirke lang zal blijven 

bestaan zodat we verder vernemen wat er op de Biest leeft. Ik ben de 

oudste van de ronddragers en het zou me plezieren als er zich een jonge-

re zou aanmelden om mijn ronde over te nemen.  

 
Jozef 

 
 
 

Het groene hoekje 

 
In de herfst kan en mag je tuin er niet kraaknet uitzien. Knip 

van de wat troosteloze vaste planten toch niet alle verdorde 

bladeren en stengels weg. Het zijn gedroomde plaatsen voor 

kleine tuinbewoners. De zaden zijn een welgekomen voedsel-

bron voor de vogels. Onder afgevallen blad of houthoop over-

winteren egels en dat zijn hele nuttige dieren. Spinnen leggen 

vaak hun eitjes tussen de verdroogde stengels van planten. 

Veel vlinders overwinteren als eitjes in stengels van vaste 

planten of onder afgevallen bladeren. 
De tuinman 



 
 

  Activiteitenkalender  
 
 

  SOB ‘de roose’ voor alle reservaties: Paul Kindt      056 60 12 78 
     

 verantwoordelijke              oktober Frank Tant      056 61 04 58 
                                           november  Franck Moerman     056 61 12 71                          

 
 
  

 
 
woensdag   21 okt  20u30 redactievergadering 
donderdag   29 okt  19u00 algemene vergadering in 'de roose' 
 

teksten oktobernummer binnen bij Paul Bossuyt vóór 19 oktober 
 

 
 
 
 
dinsdag   6  okt          14u00           hobby in ‘de roose’ 
zondag 11  okt  nationale ziekendag 
maandag 12  okt  14u00 kaarting en gezelschapsspelen in ‘de roose’ 
dinsdag 27  okt         14u00           kaarting en gezelschapsspelen in ‘OCN’ 

 
 
 
 
 
woensdag     14  okt  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
woensdag     28  okt  14u00 kaarting in ‘de roose’ 

 
 

                 Info    056 61 08 34 debiestkwb@skynet.be 
     

  
woensdagen 7-14-21 en 28 okt               Nordic walking - start om 19u00 aan de kerk 
 
vrijdag   16  okt 19u00 startavond in ‘de roose’ 
dinsdag  27  okt 19u00 kookavond in ‘de roose’ 
 

 
 

wij danken onze sponsors: 
 

enkele anonieme steuners 
 

 

                                  Info    0496 23 94 68 
 

                                  Info    056 60 39 37 kaarting    

                                  Info    056 60 34 64 biesteneirke@boss.be    


